

Zasedenost stavbe

1900–1941

Novi samostan je bivališče bratov frančiškanov in nudi prostor različnim župnijskim dejavnostim. V treh obdobjih (1901–1910, 1915–1925 in 1932–1941) so bili v samostanu nastanjeni tudi frančiškanski bogoslovci.

Od leta 1927 do 1934 so bivali v samostanu tudi frančiškanski gimnazijci.

1941

20. aprila je nemški Gestapo zasedel samostan za svoje potrebe. V kleti je bil zapor za ženske. Bratje frančiškani so bili odpeljani v pripor v meljsko kasarno, ostali so lahko samo trije starejši bratje: p. Valerijan, p. Severin in p. Emerik ter dva bolehnata brata: br. Boštjan in br. Pashal.

1945

10. maja so nemški vojaki odšli iz samostana (in Maribora), v 1. nadstropje pa se je naselil partizanski vojaški tehnični odsek, ki je do konca poletja zapustil samostan.

Čez poletje so se vračali izseljeni bratje.

V 2. nadstropju je bila nameščena šoferska četa in izvidniška četa II. div. KNOJ-a ter invalidi in delavci podjetij za obnavljanje. Novembra se v vzhodno krilo 2. nadstropja naseli Glasbena šola.

Building occupancy

1900–1941

The new monastery is the residence of the Franciscan friars and provides space for various parish activities. In three periods (1901–1910, 1915–1925 and 1932–1941), Franciscan theologian students were also accommodated in the monastery.

From 1927 to 1934, Franciscan high school students also stayed in the monastery.

1941

On April 20th the German Gestapo occupied the monastery for its own purposes. In the basement was a prison for women. The Franciscan brothers were taken to detention in the barracks in Melje, only three older brothers could stay: Fr. Valerijan, Fr. Severin and Fr. Emerik and two sick brothers: Br. Boštjan and Br. Pashal.

1945

On May 10th the German soldiers left the monastery (and Maribor), and the Partisan military technical section took up residence on the first floor, which left the monastery by the end of the summer.

During the summer the emigrant friars returned. On the 2nd floor, the chauffeur company and the reconnaissance company II. div. KNOJ were stationed and the disabled and workers of renovation companies. In November the Music School moves into the east wing of the 2nd floor.

Gebäudebelegung

1900–1941

Das neue Kloster ist Wohnsitz der Franziskaner und bietet Raum für verschiedene Pfarraktivitäten. In drei Perioden (1901–1910, 1915–1925 und 1932–1941) waren im Kloster auch franziskanische theologische Studenten untergebracht.

Von 1927 bis 1934 wohnten auch junge Franziskaner – Gymnasiasten – im Kloster.

1941

Am 20. April besetzte die deutsche Gestapo das Kloster für ihre eigenen Zwecke. Im Keller waren Gefängnisse für Frauen. Die Franziskaner wurden in der Kaserne in Melje inhaftiert, nur drei ältere Ordensbrüder konnten bleiben: P. Valerijan, P. Severin und P. Emerik und zwei kranke Brüder: Br. Boštjan und Br. Pashal.

1945

Am 10. Mai verließen die deutschen Soldaten das Kloster (und Maribor), und die militärisch-technische Abteilung der Partisanen ließ sich im ersten Stock nieder, die das Kloster bis zum Ende des Sommers verließ.

Im Sommer kehrten die vertriebenen Franziskaner zurück.

Im 2. Stock waren die Chauffeurtruppe und die Aufklärungstruppe der II. KNOJ-Division sowie Behinderte und Arbeiter von Renovierungsunternehmen stationiert. Im November zieht die Musikschule in den Ostflügel des 2. Obergeschosses ein.



1919, Frančiškanski samostan z baziliko

1948

Postopoma so samostanski prostori prehajali v posest drugih.

28. 4. – nacionalizirana je samostanska vinska klet.

1. 5. – 2. nadstropje zasede Stanovanjski urad.

31. 12. – vzhodno krilo 1. nadstropja zasede Stanovanjski urad.

Bratom je preostal samo del prostorov v 1. nadstropju in del prostorov v pritličju.

1949

V 1. nadstropju dobijo prostor starokatoličani.

1948–2005

Od leta 1948 do leta 2005 so v 2. nadstropju delovale različne šole in internati, v delu 1. nadstropja in pritličja pa so bile različne pisarne in nekaj bivalnih sob za ljudi.

Od leta 1980 do 1985 so imele v pritličju svojo skupnost sestre FMM (Frančiškanke Marijine misijonarke)

V letih od 1961 do 2005 je v 2. nadstropju samostana domovalo škofijsko malo semenišče.

Po osamosvojitvi leta 1991 so prostori samostana počasi prehajali nazaj v last in posest bratov.

2009

Ustanovitev Frančiškovega študentskega doma Maribor.

2010

Ureditev dejavnosti po etažah samostana:

Pritličje: pastoralne dejavnosti

1. nadstropje: Frančiškov študentski dom

2. nadstropje: samostanski prostori

1948

Gradually, the monastery premises passed into the possession of others.

April 28th – the monastery's wine cellar is taken away.

May 1st – The 2nd floor is occupied by the Housing Office.

December 31st – the east wing of the 1st floor is occupied by the Housing Office.

The friars were left with only part of the rooms on the first floor and part of the rooms on the ground floor.

1949

Old Catholics Community get a place on the 1st floor.

1948–2005

From 1948 to 2005, the 2nd floor housed various schools and boarding schools, while the 1st floor and ground floor part housed various offices and some living quarters for people.

From 1980 to 1985, the FMM sisters (Franciscan Missionaries of Mary) had their community on the ground floor.

In the years from 1961 to 2005, the 2nd floor of the monastery housed the diocesan minor seminary.

After independence in 1991, the premises of the monastery slowly returned to the ownership and possession of the Franciscan friars.

2009

Establishment of Franciscan Student Dormitory Maribor.

2010

Arrangement of activities according to the floors of the monastery:

Ground floor: pastoral activities

1st floor: Franciscan student dormitory

2nd floor: monastery premises

1948

Nach und nach gingen die Klosteranlagen in fremden Besitz über.

28. April – Der Weinkeller des Klosters wird nationalisiert.

1. Mai – Im 2. Stock befindet sich das Wohnungsamt.

31. Dezember – Der Ostflügel der 1. Etage wird vom Wohnungsamt bezogen.

Den Franziskanern blieben nur ein Teil der Räume im ersten Stock und ein Teil der Räume im Erdgeschoss.

1949

Die Alt-Katholische Kirchengemeinschaft bekommt Räume im 1. Stock.

1948–2005

Von 1948 bis 2005 waren im 2. Obergeschoss verschiedene Schulen und Internate untergebracht, während im 1. Obergeschoss und im Erdgeschossteil verschiedene Büros und einige Wohnräume in denen verschiedene Leute untergebracht waren.

Von 1980 bis 1985 hatten die FMM-Schwestern (Franziskanische Missionarinnen Mariens) ihre Gemeinschaft im Erdgeschoss.

In den Jahren 1961 bis 2005 befand sich im 2. Stock des Klosters das Diözesan-Knaben-Seminar.

Nach der Wende im Jahr 1991 gelangten die Räumlichkeiten des Klosters langsam wieder in den Besitz der Franziskaner.

2009

Gründung des Franziskaner Studentenwohnheims Maribor.

2010

Einteilung der Aktivitäten nach den Stockwerken des Klosters:

Erdgeschoss: pastorale Aktivitäten

1. Stock: Franziskaner-Studentenwohnheim

2. Etage: Klosterräume



1970, samostan brez vrta